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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-9/2023-3 

Datum: 6. september 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je potekala v ponedeljek, 4. septembra 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. Kaplan Gregor, Kastelic Dejan 

(prišel ob 16:33), Kastelic Milan, Kepa Franci, Lobe Leon, Longar Branko, 

Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, Pavlin Blaž, Praznik Franc Brane, 

Prosenik Marija, Sever Miha, Smuk Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, 

Zupančič Andreja.  

  

Odsotni člani: Avguštinčič Jože – opravičeno, Breznik Matej 

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, direktor 

Občinske uprave, Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne 
zadeve in Andreja Perc, referentka  

• Rok Nose, Dolenjski list  
 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradivo je bilo objavljeno na spletni strani.   

 

Ob 16.30 uri je županja Mateja Povhe začela z 2. izredno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je 

bilo na seji prisotnih 18 članov Občinskega sveta.  

 

Povedala je, da je bila seja sklicana zaradi vložene zahteve za sklic 2. izredne seje s 

prvopodpisanim g. Praznikom, glede nesprejetega sklepa na 4. dopisni seji, vezanega na 

potrditev Novelacije investicijskega programa za projekt Izgradnja delavnic – VDC Novo 

mesto, enota Trebnje. 

 

Županja je zato na glasovanje dala naslednji: 

DNEVNI RED:  

1. Predlog potrditve Novelacije investicijskega programa za projekt Izgradnja 
delavnic – VDC Novo mesto, enota Trebnje  

  

Podatk i  o g lasovanju:  

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog potrditve Novelacije investicijskega programa za projekt Izgradnja delavnic 
– VDC Novo mesto, enota Trebnje 

 

Uvodno obrazložitev je podal prvopodpisani na zahtevi za sklic izredne seje, g. Praznik.  
Dejal je, da je Občinski svet korektno sodeloval pri reševanju težav ene najbolj ranljivih skupin 
v naši družbi, zato ne razume, da predlog Novelacije investicijskega programa za projekt 
Izgradnja delavnic – VDC Novo mesto, enota Trebnje, na dopisni seji ni bil potrjen.  
Tudi pojasnila, ki so jih svetniki prejeli tekom dneva, ga niso prepričala. Z nesprejemom je 
občini in VDC storjena materialna in moralna škoda. Osebe z motnjami v duševnem in 
telesnem razvoju so v našem okolju, njihova pričakovanja so jasna. Dejal je, da se boji, da več 
kot bo ljudi v okolju, večja bo potreba po tovrstnem varstvu. Kdor se je pobliže seznanil z 
družinami, v katerih živijo ljudje, ki morajo biti deležni varstva, zna vse družinske in skrbniške 
naloge za takšne ljudi ceniti in spoštovati. Trebanjski VDC je namenjen varstvu odraslih oseb, 
ki se zaradi različnih duševnih in telesnih sposobnosti niso sposobni samostojno preživljati. 
Kako je VDC nastal v Trebnjem je pojasnjeno na njihovi spletni strani, od začetkov na Mirni 
leta 1991 do prehoda v Trebnje.   
Za te osebe na eni strani skrbijo starši in skrbniki, na drugi strani pa skuša Varstveno delovni 
center, v katerega se vključijo po 26. letu starosti, ohranjati težko pridobljeno znanje, socialne 
in delovne navade, gre pa tudi za razvijanje individualnosti in usposabljanje za čim bolj 
samostojno življenje ter vključevanje v skupnost in okolje. Povedal je, da se je nekako prebil 
čez dodatne obrazložitve krajevne skupnosti, vendar ga niso prepričale. Meni, da bi o tej temi 
lahko razpravljali že zdavnaj prej, tudi v tem Občinskem svetu in ne zgolj v Občinskem svetu 
v prejšnjem mandatu. Strinjal se je, da so zelene površine občutljiva tema, vendar ima občina 
relativno veliko zelenih površin. Ko tehtamo, kaj je pomembnejše, je tehtnica na strani oseb z 
motnjami v razvoju.  
Predlagal je, da Občinski svet potrdi predlog, zlasti iz razloga povečanja števila odraslih oseb, 
ki bodo potrebovale tovrstno varstvo.  
 
Županja je povedala, da je svojo pisno opredelitev podala ob sklicu izredne seje. Povedala je, 
da je po občinskih predpisih predvideno, da vso investicijsko dokumentacijo sprejema Občinski 
svet ali po njegovem pooblastilu za vsak posamezen projekt župan. Izpostavila je dejstvo, da 
Občinski svet leta 2021 te investicijske dokumentacije ni obravnaval in jo danes obravnava 
prvič. Spomnila je na umeščanje 14-oddelčnega vrtca v zazidalni načrt Stari trg DSO leta 2010, 
ko je bil sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu Stari trg DSO.  
Povedala je, da je bilo vsem svetnikom pred sejo na mizo dano gradbeno dovoljenje za gradnjo 
14-oddelčnega vrta Mavrica Trebnje in zapisnik seje Občinskega sveta, na kateri je bil odlok o 
spremembah zazidalnega načrta potrjen. Ko se je na lokaciji zazidalnega načrta Stari trg DSO 
umeščal 14-oddelčni vrtec, je bila dilema zagotavljanja minimalnih tehničnih pogojev za prostor 
po pravilniku, ki zahteva, da mora igrišče zagotavljati najmanj 15 m2 površin na otroka, 
izjemoma tudi manj, če so v neposredni bližini vrtca zelene površine, ki jih je mogoče 
uporabljati za igro in do njih vodi varna pot, je pojasnila. Na podlagi sprememb zazidalnega 
načrta je bilo izdano gradbeno dovoljenje za vrtec, kjer je na 7. strani navedba, da zunanje 
igralne površine občina zagotavlja v neposredni bližini. Z dopolnitvijo projektne dokumentacije 
je občina predvidela ureditev igrišča na parc. št. 462/3, torej na isti parceli, ki je sedaj 
predvidena za gradnjo objekta delavnic VDC, za katero je bilo ravno tako izdano gradbeno 
dovoljenje.  
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V razpravi je g. Kepa povedal, da je imel že v preteklosti, ko je bil podan predlog za gradnjo, 
pomislek glede parcele. Veseli ga, da se namerava izgraditi objekt, saj so zaradi prostorske 
stiske pobude podali že starši. Strinjal se je, da na tej lokaciji ni več prostora za nobeno stvar. 
Pri Domu starejših občanov je vse zazidano in ni kje parkirati, dobro pa bi bilo tudi, da ostane 
kaj zelenih površin. Strinjal se je, da so dodatni prostori VDC nujno potrebni, ali bo projekt 
sofinanciran, pa je druga stvar.  
 
G. Pavlin je spomnil, da so se junija 2021 nanj obrnili direktor VDC Novo mesto, g. Mežik, in 
takratni župan, za pomoč pri uresničitvi dolgoletne želje staršev otrok s posebnimi potrebami 
iz Trebnjega. Njihova želja je bila, da poskrbijo za svoje otroke, da jih ne bo potrebno voziti v 
Novo mesto, saj to za njih predstavlja veliko breme.  
Dejal je, da mu je bilo predstavljeno, da je ta lokacija vseskozi namenjena delavnicam VDC. 
Na podlagi dogovarjanj z ministrstvom, je potem do začetka aprila 2022 prišlo do tega, da se 
je v državnem proračunu zagotovilo sredstva za izgradnjo. VDC Novo mesto pa je moral 
poskrbeti za projektno dokumentacijo.  
Povedal je, da so se nanj obrnili tudi nekateri predstavniki Občinskega sveta in sosedje iz tega 
območja in izrazili pomislek, da Trebnje potrebuje zelene površine. Meni, da bo v primeru, da 
predlog ne bo potrjen, dan napačen signal, da v Občini Trebnje na to skupino ljudi gledamo z 
zadržkom. Osebno je menil, da ima samo Trebnje v okolici veliko zelenih površin in če 
dokument ne bo potrjen, se bo za kar nekaj časa zamaknila izgradnja teh delavnic v Trebnjem.  
 
G. Šalehar je izpostavil, da so v  krajevni skupnosti že od leta 2008 opozarjali, da ta lokacija 
ni primerna in naj se je ne uporabi za nikakršno gradnjo, pa tudi krajevna skupnost ni proti 
VDC. Gre za stavbo, kjer se izvajajo samo delavnice, ne gre za bivalno enoto. Sedaj se 
delavnice izvajajo v prostorih Doma starejših občanov. Povedal je, da tudi lokalni prebivalci v 
neposredni bližini niso proti VDC in izgradnjo delavnic podpirajo, vendar na drugi primernejši 
lokaciji. Te zelene površine so nujno potrebne za lokalne prebivalce in vrtec, prav tako za 
stanovalce Doma starejših občanov, ki je v neposredni bližini.   
 
Ga. Smuk je dejala, da ve, da ni nobenega občinskega svetnika, ki bi bil proti gradnji VDC in 
bi vsi naredili vse, da do tega pride. Da je prišlo do te nezavidljive situacije, pa niso krivi. Tekom 
časa so naredili vse, kar se je dalo. Tudi s pomočjo g. Pavlina jim je uspelo zagotoviti državno 
podporo projektu, vendar z nepopolnimi informacijami. Povedala je, da se območje, ki se 
enkrat pozida, ne more več povrniti v zelene površine. Dom starejših občanov potrebuje v svoji 
bližini zelene površine za svoje oskrbovance. Tam so tudi varovana stanovanja ter vrtec s 350 
otroki. Če se bo tu gradilo, bo vrtec izgubil uporabno dovoljenje. 
Povedala je, da je bila ona tista, ki je glasovala proti, bila pa je v nezavidljivi situaciji. Govorimo 
o trajnostnem ravnanju s prostorom in ljudmi. Tu so bloki, stanovanjsko naselje in koncentracija 
ljudi je velika. Trenutno imajo varovanci varstveno delovnega centra delavnice v prizidku Doma 
starejših občanov, temu je bil prizidek tudi namenjen. Presoditi je potrebno interese štirih javnih 
zavodov in naših krajanov, na drugi strani pa se projekt lahko izvede na nadomestni lokaciji. 
Še bolj potrebna bi bila razširitev nastanitvenih kapacitet, saj primanjkuje bivalnih enot, to pa 
ni vključeno v tej investiciji. Zavzemati bi se morali za oboje. Dejala je, da so vsi v situaciji, ki 
je neprijetna. Žalosti jo, da niso bili o vseh informacijah obveščeni že prej.   
 
G. Kaplan je uvodoma povedal, da ne more verjeti, da je bila ga. Smuk na dopisni seji proti 
predlogu sklepa. Sodelovala sta od gradnje vrtca. Sam ljudi s posebnimi potrebami sprejema, 
drugi pa se bodo odločili sami, ali jih bodo sprejeli, upoštevali in jih razumeli, tudi in predvsem 
njihove družine.  
Tudi sam je bil vključen pri umestitvi vrtca v prostor. Povedal je, da o dopisih Krajevne 
skupnosti Trebnje danes sliši prvič. Marsikaj ga je v poslanem gradivu presenetilo. Presenetil 
ga je predlog za zasaditev lip; tudi sam je zaprosil za posaditev dreves, pa ni bilo pozitivnega 
odgovora. Vesel je, da KS tako hitro in promptno reagira na neko zadevo. Na odgovor glede 
luči pa še vedno ni prejel odgovora, je spomnil.  
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Zelene površine tudi niso tako daleč od vrtca. Na levi strani od parkirišča je rob grebena zelenih 
površin, naprej pa pridemo do gozda. Zelene površine so neka teža, ki jo je treba upoštevati, 
upoštevati pa je potrebno, da en del zelenih površin tudi ostane, saj jih tudi varovanci centra 
potrebujejo. Vsega ne bomo izgubili, igrišče ostane in bo še vedno na voljo vrtčevskim 
otrokom.  
Pomembno vprašanje se mu zdi, ali Občina res ne želi, da se v Trebnjem izvede projekt v 
vrednosti slabih 2 mio evrov. Občina je dala na voljo parcelo, odpovedati se moramo le 
komunalnemu prispevku. Povedal je, da bo projekt zagotovo podprl.  
Izpostavil je tudi nova delovna mesta, ki se bodo odprla in tudi to je ena izmed dobrih lastnosti 
tega projekta. Po njegovih informacijah se bo zadeva nadaljevala in se načrtuje kljub temu, da 
so po 4. 9. 2023 bistveno spremenjene okoliščine.  
Dotaknil se je izvedbe dopisne seje in menil, da je bil instrument dopisne seje zlorabljen. 
Projekt, ki je vreden 2 mio evrov, je bil nesprejet z enim glasom proti in nihče od stranke Drot 
ni reagiral. Sejo bi lahko sklicali, če je potrditev novelacije investicijskega programa v interesu. 
Zahvalil se je vsem svetnikom in svetnicam iz vseh političnih struj.  
 
Županja je odgovorila, da je dopisno sejo sklicala na prošnjo direktorja VDC-ja, zaradi nujnosti 
pa ni bilo podanih časovnih pogojev za sklic redne seje. Tudi sama želi obravnavo tovrstnih 
gradiv na rednih sejah, gradiva v zvezi s konkretnim projektom pa so bila v preteklosti 
obravnavana na dopisnih sejah. Ne moremo pa mimo ugotovitve, ki jo je predstavila v uvodu.  
 
Ga. Jakopin je dejala, da je družbi v tem času zelo mar za ljudi z motnjami v razvoju in nihče 
ni proti gradnji VDC, je pa na predvideni lokaciji za gradnjo strateška zelena površina. Živi v 
neposredni bližini in vidi dinamiko ljudi na tem območju, v dopoldanskem času vrtčevske 
skupine otrok, ki hodijo na ta del, večji otroci hodijo v bolj oddaljen Jurčkov gozd. Čez vikend 
svojci pripeljejo oskrbovance iz DSO na ta travnik, tam je klopca in se družijo. Predlaga, da ta 
zelena površina ostane in se jo uredi z zasaditvijo še kakšnega drevesa za senco.  
Dotaknila se je dialoga in dejala, da so strokovne usmeritve za gradnjo tovrstnih socialnih 
institucij stik z okolico, lokalno skupnostjo in bližnjimi sosedi. Usmeritve stroke so, da se pred 
začetkom projektiranja skliče bližnje sosede z območja predvidene gradnje, ter se jim projekt 
predstavi. V tem delu Trebnjega ljudje niso bili seznanjeni s tem. In ti ljudje želijo, ko bodo 
enkrat sami oskrbovanci v Domu starejših občanov, zunaj videti drevesa in travo, ne pa samo 
pozidanih površin.  
Povedala je še, da ni uspela pravočasno glasovati na dopisni seji, vendar bi bila proti, pri čemer 
bi gre za zelo težko odločitev – zagovarjati stališče ljudi, ki so ji na volitvah namenili glas, po 
drugi strani pa se zavedati, da izpuščamo projekt, glasovati proti ter izpustiti sredstva. Ponovila 
je, da ko je parcela enkrat pozidana, se je ne da več povrniti v travnik. Povedala je, da ima 
bivalna enota VDC zelene površine, ampak specifičnost VDC-ja je, da je ograjen. Torej ta 
zelena površina ni dostopna nikomur, razen varovancem. Tudi ta enota bo narejena na enak 
način.  
 
G. Praznik je dejal, da mu je žal, da ni Občinski svet razpravljal in sklepal o lokaciji, saj bi se 
verjetno drugače rešilo in ne bi bili v časovni stiski. Spomnil je na zemljišče za osnovno šolo, 
ki ga pridobivamo že dolgo časa. Opozoril je, da bo tako tudi za zemljišče na drugi lokaciji za 
VDC. Če ne zagrabimo priložnosti, bomo zavrgli približno 1,5 mio evrov. Glede nadomestnega 
zemljišča je dejal, da je še tako optimistična napoved, da bi ga pridobili v dveh letih, sredstva 
pa ne bodo čakala dve leti.  
 
G. Kepa je povedal, da bi morali projekt ustaviti, ko je bila možnost. Problematično je tudi 
dejstvo, ki se je pojavilo glede gradbenega dovoljenja za gradnjo 14-oddelčnega vrtca v 
Trebnjem. Če se zadeva ne bo premaknila naprej, bo zadevo potrdil ali se bo vzdržal, je 
povedal. Zaradi nedavnih poplav je izpostavil možnost preusmeritve sofinanciranja s strani 
države na druge infrastrukturne projekte. Predlagal je, da se najde nadomestna lokacija. Nihče 
ni proti VDC, starši so ga prosili, da pomaga, da se izgradi ali razširi ta objekt. Država ima 
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posluh za tovrstne objekte. Lahko se tudi pusti možnost še za nadgradnjo za bivalne prostore. 
Danes ali na naslednji seji naj se najde rešitev, drugače po podprl predlagani predlog. 
 
G. Šalehar je povedal, da so bili s strani krajevne skupnosti, ko so bili podani predlogi za 
ohranitev zelene površine, vedno podani tudi predlogi za nadomestno lokacijo. Na zadnji seji 
je bil podan predlog za dve lokaciji, ki sta že primerni in sta bili identificirani kot potencialni 
lokaciji za izgradnjo nove osnovne šole, parc. št. 948/4 in 948/7, obe k.o. Medvedje selo, pod 
Jurčkovim gozdom. Ti dve lokaciji sta idealni in že urejeni.  
Projekt se nanaša na prostor za delavnice, njihov predlog za ti dve lokaciji omogoča ne samo 
izgradnjo, ampak v prihodnosti tudi izgradnjo bivalnih enot, ki jih primanjkuje na območju 
celotne Slovenije.  
 
Županja je povedala, da ne bomo tehtali, kaj je bolj pomembno, vrtec ali VDC, ampak je 
potrebno omogočiti izgradnjo delavnic VDC v Trebnjem, hkrati pa ne ogroziti delovanja Vrtca 
Mavrica Trebnje. 
 
G. Ovnik je predlagal, da se ne opravi glasovanje, ali želimo VDC v Trebnjem, saj smo vsi za. 
Predlagal je, da se do naslednje seje predlaga nadomestno zemljišče in se zadevo predstavi 
ministrstvu. Nihče ne želi izgubiti sredstev, saj je želja vseh, da se projekt izvede, vendar ne 
za vsako ceno. Želja je, da je to na bolj primerni lokaciji, ki bo dolgoročno dobra in omogočala  
tudi nadaljnjo širitev.  
 
Županja je podala informacijo, da se za 27. september načrtuje sklic naslednje redne seje 
Občinskega sveta.  
 
G. Kaplan je poudaril, da smo v časovnem primežu in karikirano povedal, da se vlak pelje in 
če ne bomo sedli na ta vlak, se bo 1,5 mio evrov odpeljalo.  
Strinjal se je z g. Ovnikom, da je potrebno malo modrosti. Potrebno je ostati v igri, torej potrditi 
gradivo, ki ga imamo, nato pa poskusiti s spremembo in ponuditi ustrezno boljšo lokacijo.  
 
Ga. Smuk je spomnila na dopisno sejo Občinskega sveta, ki je bila februarja 2022, in povedala, 
da so prosili za sklic redne seje. Takrat je bil še pravi čas, da bi lahko razpravljali in ponudili 
alternativno primernejšo lokacijo. Na današnji seji pa so se seznanili z desetletnimi pozivi 
krajevne skupnosti,  stališči prebivalcev in dejstvom, da pri umeščanju objekta niso sodelovale 
strokovne službe občine. Žal ji je, da so postavljeni v to situacijo, vendar je potrebno ravnati 
odgovorno do ljudi, zavodov, okolja, starostnikov, otrok in naslednjih generacij.  
Ohraniti je potrebno dialog z ministrstvom in sporočiti, da podpiramo izgradnjo in da skupaj 
takoj pristopimo k iskanju alternativne lokacije.  
 
G. Pavlin je dodal, da je v prostorskih aktih to območje vseskozi predvideno za VDC, zakaj je 
bila izbrana ta lokacija, se lahko le predvideva. Če ta lokacija ne bo potrjena, se boji, da tu ne 
bo delavnic v naslednjih dveh mandatih. Glede na poplave v preteklem mesecu, se bodo vsi 
projekti, ki ne bodo izvedljivi, črtali in se bodo sredstva preusmerila drugam. Glede na dinamiko 
v juniju 2021 in do danes je minilo več kot dve leti. Da bi projekt na novi lokaciji pripeljali do te 
točke, s pridobitvijo novega gradbenega dovoljenja in začetka gradnje, bi preteklo precej časa. 
Tudi v letošnjem državnem rebalansu so ta sredstva zagotovljena in če ne bo sprejet sklep 
Občinskega sveta, bodo ta sredstva namenjena drugim projektom.  
 
G. Praznik je poudaril in podprl g. Pavlina, da se je potrebno se odločiti, ker sicer v naslednjih 
dveh mandatih VDC-ja v Trebnjem ne bo. Glede zelenih površin za vrtec je podobno, potrebna 
bo še kakšna lokacija, saj Trebnje raste.  
 
Tudi g. Kepa se je pridružil vprašanju, ali bodo ta sredstva takrat že izgubljena. Direktorja je 
povprašal, kako je z nadomestnimi parcelami, ali je potreben poseben OPPN ali je že sedaj 
možna pridobitev gradbenega dovoljenja za namen delavnic VDC. 
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Županja je povedala, da je po prejeti zahtevi za sklic izredne seje zaprosila ministrstvo za 
odgovor, ali je zaradi odločanja na seji Občinskega sveta investicijski projekt ogrožen, vendar 
odgovora še ni prejela. Te informacije se bo še pridobilo.  
 
G. Kaplan je dejal, da je ena izmed izvedljivih možnosti potrditev novelacije investicijskega 
programa in iskanje nadomestnih lokacij. Ni gotovo, da bo uspelo, saj ne moremo kar 
zamenjati lokacije, vendar s tem ostanemo v igri za sredstva.  
  
G. Ovnik je predlagal, naj se ne hiti, saj je čas do 27. septembra. Na današnji seji se lahko 
sprejme sklep, da se na ministrstvu preveri stanje. Potrebno je pridobiti več informacij, saj do 
sedaj še ne razpolagamo z informacijo, kdaj je zadnji rok za potrditev.  
 
G. Longar je poudaril, da odgovora z ministrstva ne bo. Dobili so že določene informacije in to 
je dovolj. Odločanje lahko prestavimo na december 2023 ali pa avgust 2024. Povedal je, da 
bodo v Ljubljano prišle informacije o neresnosti občine in občinskega sveta. Dejal je, da 27. 
septembra ne bo glasovanje nič drugačno, tudi županja do takrat odgovora ne bo dobila. 
Predlaga, da se opravi glasovanje na tej seji.  
 
Županja je dejala, da je pomembno zavarovati interese Občine Trebnje, vezane na 
obratovanje vrtca, katerega ustanovitelj je občina, iz naslova izpolnjevanja minimalnih pogojev 
za obratovanje. Zelenih površin za vrtec ne moremo zagotavljati na Odrgi ali v Jurčkovem 
gozdu, ker je to po pravilniku predaleč. 
 
G. Milan Kastelic je povprašal, koliko aktivnosti je bilo doslej izvedenih v smeri, da bi pridobili 
kakšne informacije o nadomestni lokaciji, koliko časa imamo, da obdržimo ta sredstva in 
podobno.  
 
Županja je v povedala, da bo nadaljevanju povprašala, ali so svetniki za to, da se opravi 
glasovanje. Odvisno od glasovanja bo predlagala sprejem sklepa, da Občinska uprava v 
sodelovanju z ministrstvom za solidarno prihodnost v najkrajšem možnem času opravi 
ustrezne pogovore glede nadomestne lokacije in pridobi odgovore glede vpliva odločitve na 
nadaljevanje investicijskega projekta.  
 
G. Praznik je poudaril, da se jim je zdelo pomembno, da podajo pobudo za sklic izredne seje, 
ker je problematika aktualna in kdor pozna družine varovancev varstveno delovnega centra, 
ve, da je to potrebno čim prej razrešiti.  
 
G. Dejan Kastelic je dejal, da je tudi on v dvomu. Tekom razprave je prišel do zaključka, da je 
bilo izdano gradbeno dovoljenje za vrtec, prav tako za VDC. Spraševal se je, v čem je težava, 
saj je financiranje zagotovljeno, zadeve so bile sprejete. Sprašuje ali res ne bi povprašali na 
ministrstvo glede tega konflikta glede gradbenih dovoljenj.  
 
G. Ovnik je dejal, da si ne želi glasovanja na današnji seji, če pa do tega pride, bo glasoval 
proti temu, da ogrozi delovanje Vrtca Mavrica Trebnje.  
 
G. Kepa je predlagal, da se ne opravi glasovanje in se določi rok za preučitev.  
 
G. Sever se je strinjal, da se na današnji seji ne opravi glasovanje.  
 
Županja je v nadaljevanju povprašala predlagatelja sklica izredne seje, ali vztraja pri 
glasovanju o predlogu sklepa.  
G. Praznik je odgovoril, da pri glasovanju vztraja, ne glede na izid, ki bo dal druge rezultate.  
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Trebnje potrdi Novelacijo investicijskega programa za projekt Izgradnja 
delavnic – VDC Novo mesto, enota Trebnje, julij 2023.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali:  8 

 PROTI so glasovali: 10 
  

  Sklep ni bil sprejet. 

  
V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z izdanim gradbenim dovoljenjem za 

gradnjo 14-oddelčnega Vrtca Mavrica Trebnje, z dne 28. 3. 2011, ki določa, da se zunanje 

igralne površine zagotavljajo na površini parc. št. 462/3, k.o. Trebnje.   

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 12 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podpira projekt izgradnje delavnic VDC Novo mesto, 

Enote Trebnje, na nadomestni primernejši lokaciji. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 14 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje poziva Občinsko upravo Občine Trebnje, da v 

sodelovanju s pristojnim ministrstvom najde nadomestno lokacijo za izgradnjo delavnic 

VDC Novo mesto, Enote Trebnje, v najkrajšem možnem času in o možnih virih 

financiranja le-teh,  ter o tem poroča na naslednji seji Občinskega sveta Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 13 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 
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G. Kaplan je povedal, da se vsi trije svetniki Gibanja svoboda odpovedujejo sejnini za današnjo 

izredno sejo in jih namenijo v korist oškodovanih v nedavnih poplavah.  

 

G. Kepa je v nadaljevanju podal predlog, da se vsi člani Občinskega sveta odpovedo sejninam 

za današnjo sejo.  

 

Glede na izkazan interes po odpovedi sejnin tudi s strani drugih članov občinskega sveta, je 

županja pojasnila, da bo občinska uprava vsem posredovala izjavo, s katero se lahko 

odpovedo sejnini, z navedbo upravičenca prejemnika.  

 

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 18.34.     

  

 

  

Seja je tonsko posneta.           

 

 

 

 

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc l. r.  

referentka I 

 
Mateja Povhe l. r. 

ŽUPANJA 

  

 

 

 


